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Dinsdag 19 september hebben we met een groot aantal actieve NVFK -leden een 
waardevolle bijeenkomst gehad om de plannen voor het programma “Kind 2040” samen 
weer een stap verder te brengen. Naast de commissie Kind2040 en het NVFK-bestuur waren 
het Onderzoekersnetwerk, de vier Masteropleidingen Kinderfysiotherapie en de NVFK  
commissies Na-, Bijscholing en Congressen (NBC), Ontwikkelplatform, Implementatie en 
Jong NVFK aanwezig.  
 
Avondvoorzitter Raphael Hemler hield een inspirerende inleiding. Hij nam ons mee in de 
gedachtenvorming waarom we moeten willen streven naar een systeem waarin onze 
wetenschappers met hun onderzoek, het werk in de alledaagse praktijk helpen 
onderbouwen en steunen. Vanuit zijn ervaringen binnen de KNO-vereniging, de Federatie 
van Medisch Specialisten en het landelijke programma Zorgevaluatie&Gepast Gebruik, weet 
hij dat dit kan, in samenwerking met alle betrokkenen.   
Raoul Engelbert nam ons nogmaals mee in de visie die heeft geleid tot het programma “Kind 
2040”. Vervolgens gaf hij een mooi compact overzicht wat er in het programma de 
afgelopen 2 jaar allemaal al is gebeurd, en wat we in de komende tijd nog mogen 
verwachten. Een concreet voorbeeld daarvan is het ontwikkelplatform.  
Eline Bolster liet zien in haar presentatie hoe er door samenwerking een aantal grote 
subsidies is verkregen waarmee projecten, in lijn met de doelstellingen van “Kind 2040”, 
kunnen worden opgestart. Een echte start is er dus al mee gemaakt. Zij voegde daaraantoe 
hoe inspirerend zij het vond om met meerdere collega’s aan zo’n mooi doel te werken. De 
vele uren extra werk zijn het echt waard!  
Emma Verwaaijen sloot het eerste deel af met een praktijkvoorbeeld. Zij had bij de 
behandeling van haar patiëntjes de behoefte aan een overzicht van de normwaarden van de 
testen die in het Prinses Maxima Centrum worden gebruikt. Zij heeft een fraai digitaal 
systeem ontworpen, dat, met alleen het invoeren van patiëntdata, direct een overzicht geeft 
van de normwaarden. Prachtig! Maar de zoektocht naar de data kostte veel tijd. En vaak zijn 
er meerdere sets aan normwaarden, waarbij zij dus keuzes moest maken. In NVFK verband 
kan juist onze beroepsgroep samen op basis van een transparante wetenschappelijk 
onderbouwing dergelijke keuzes maken en het systeem verder uitwerken, zodat het voor 
alle kinderfysiotherapeuten beschikbaar wordt. Een mooie basis om gelijkgericht te werken. 
We zullen de komende tijd verder onderzoeken wat de mogelijkheden zijn want we hopen 
dat dit beschikbaar wordt voor alle kinderfysiotherapeuten.  
 
Een belangrijk vervolg van de plenaire sessie waren de groepssessies. In 3 groepen hebben 
we met elkaar nagedacht over het verbeteren van onze samenwerking en hoe iedereen 
vanuit zijn eigen rol kan aansluiten bij het uitwerken van het programma “Kind 2040”. Een 
voorbeeld is hoe het onderzoeksnetwerk haar toekomstplannen maakt voor 
wetenschappelijk onderzoek, denkend vanuit de drie pijlers die de basis zijn van het 
programma: Positieve gezondheid, Fysiek Functioneren en Kind in de context. Zij hebben 
gesproken over wat hen drijft en hoe de samenwerking onderling te versterken is, om samen 
voor ons vak Kinderfysiotherapie te staan. 
 



Jong NVFK, de Webinar-, Live-Congres- en 2040-commissie spraken de wens uit meer samen 
te willen werken met elkaar; dat betekent onder andere betere afstemming tussen de 
commissies, verbinden tussen visie en inhoud van scholing, het betrekken en bereiken van 
alle kinderfysiotherapeuten en van elkaar op de hoogte zijn wat er leeft. Een terugkoppeling 
is gegeven aan het bestuur en zij zullen dit verder oppakken.  
 
Samen met de opleidingen Kinderfysiotherapie is gesproken verder te verkennen op welke 
manieren het Ontwikkelplatform ondersteund gaat worden door de opleidingen. De 
bereidheid om samen te werken en de openheid om samen oplossingen te zoeken is erg 
groot.     
 
Tijdens deze sessies en bij de gezamenlijke afsluiting, was er open, constructieve en dus 
soms ook scherpe en kritische discussie. Door die openheid heerste er juist een sterk gevoel 
dat we er samen voor wilden gaan en ontstond er energie.  
 
Kernwoorden die in de gezamenlijke afsluiting van de avond terugkwamen waren daarna: 
gedeeld groot enthousiasme, en nu concrete plannen maken, deze uitvoeren en veel meer 
samenwerken. In het voorjaar geven we daar in een vervolgbijeenkomst invulling aan! 
 
Hartelijke groet, 
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